
宁波东力传动设备有限公司创办于1993年，主营减速机、电机、齿轮箱、联轴器、制动器等传动设备研发制造与传动控制
系统解决方案的提供,是中国齿轮行业首家A股上市企业--宁波东力股份有限公司旗下全资子公司。经过30多年的发展，已
成为全国传动设备行业龙头企业，现有宁波 江北、前湾新区、泰国三个制造基地，有员工1500余人。
Ningbo Donly Transmission Equipment Co., Ltd. founded in 1993, specializes in the research, development and 
manufacturing of transmission equipment, including reducers, motors, gearboxes and couplings. It is a 
wholly-owned subsidiary of Ningbo Donly Group Co., Ltd. and proudly holds the distinction of being the 
ifrst A-share listed company in China’s gear industry. With over 30 years of development, Donly has become 
as a leading enterprise in the national transmission equipment sector.There are three manufacturing bases 
in Ningbo Jiangbei, Qianwan New Area and Rayong Thailand, with a workforce 1,500 employees.
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DMP Series Three-Phase Asynchonous Variable 
   Frequency AC Motor Powered By Inverter

功率范围Power range                     0.12-710kw

额定电压Rated voltage                  380V

  
   绝缘等级Insulation                      F

   冷却方式Cooling method                  IC416
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